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Abstract (en)
The lock has a lock part (2) arranged in a fold groove (1), at which a holder rivet (19) is provided, which co-operates in at least one of two opposite
groove side walls (7,8). The holder rivet has at least one clamp projection (21,22), which co-operates with a groove side wall. The clamp projection
is arranged in an area immediately below a lock rail (3) of the lock part. The clamp part is fitted at a trapezoid thin-wall sheet metal part (20), which
engages a support component (9) and projects in a V-shaped outwards from conically-diverging bars (29,30).

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist ein Beschlag für Fenster oder Türen. Um ein in einer Falznut 1 angeordnetes Beschlagteil 2 zumindest vorübergehend
zu befestigen, weist das Beschlagteil 2 ein Halteelement auf, das einen mit den Nutseitenwänden 7, 8 zusammenwirkenden Klemmvorsprung 21, 22
besitzt. Der Klemmvorsprung ist an einem im wesentlichen trapezförmig profilierten dünnwandigen Blechabschnitt 20 angebracht, der ein Stützglied
9 der Stulpschiene 3 in einem dazu komplementär ausgebildeten, ebenfalls trapezförmigen Querschnitt umgreift. Die Klemmvorsprünge 21, 22
stehen im wesentlichen V-förmig nach außen von den Schenkeln 29, 30 ab. <IMAGE>
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